

Dear brothers, by this means I address you to greet you, I hope you are in good health with all your loved ones, enjoy the rich blessings of our God.

After this short greeting I move on to the following lines.

Brothers, this is the report for this month of September.

Sunday, September 3, we went to Chaban, municipality of Chilon, we met at the meeting place to feed on the word of our God.

Wednesday, September 6, we were in Los Quiniches, municipality of Ocosingo, we visited Brother Vicente and Sister Rosita Gomez.

Saturday, September 9, we went to Quiniches, municipality of Ocosingo, to celebrate the 15th birthday of her little sister Bertha Eliza. It was a great joy to accompany them.

Sunday, September 10, we were in Emiliano Zapata, municipality of Altamirano, preaching at the meeting place.

Wednesday, September 13, visiting brother Nicolas Lara Hdz, a companion in the militia and preacher, who is sick, in Bahtzibiltic, municipality of Chilon.

Sunday, September 17, we were in Sacrificio la Esperanza, municipality of Ocosingo, preaching the word of God.

Wednesday, September 20, in Sacrificio la Esperanza, rehearsing songs with the brothers, hymns in Tzeltal Mayan.

Sunday, September 24, we were in Chaban, municipality of Chilon, preaching at the meeting place. After leaving the meeting, we went to a birthday party for Sister Nicolasa, who turned 73 years old.

Tuesday, September 26, in the Guadalupe ranch, municipality of Ocosingo, study on the Tithe.

Thursday, September 28, we went to Bahtzibiltic, municipality of Chilon, we did a Devotional and a Prayer for the health of our brother Nicolas Lara.

We continue on the FM radio Dimension Cristiana, its program Growing in Grace, preaching in Spanish and in Tzeltal Maya.

CAREFULLY, YOUR SERVANT AND CHRIST, MATEO AGUILAR VAZQUEZ.

Amados hermanos, por este medio me dirijo a Ustedes para saludarles espero que esten bien de salud con todo sus seres queridos, gosen las ricas bendiciones de nuestro Dios. Despues de este corto saludo paso a los siguientes lineas.

Hermanos este es el reporte de este mes de septiembre.

Domingo 3 de septiembre fuimos a chaban municipio de chilon nos reunimos en el local de reunion para alimentarnos de la palabra de nuestro Dios.

Miercoles 6 de septiembre estuvimos en los Quiniches municipio de ocosingo vicitamos al hermano Vicente y a la hermana Rosita Gomez.

Sabado 9 de septiembre fuimos a los Quiniches municipio de ocosingo para Celebrar sus xv años a la hermanita Bertha Eliza fue un gran gozo de acompañarlos.

Domingo 10 de septiembre estuvimos en Emiliano Zapata municipio de Altamirano, predicando en el local de reunion.

Miercoles 13 de septiembre vicitando al hermano Nicolas Lara Hdz companiero en la milicia y predicador esta enfermo, en Bahtzibiltic municipio de chilon.

Domingo 17 de septiembre estuvimos en Sacrificio la esperanza municipio de ocosingo, predicando la palabra de Dios.

Miercoles 20 de septiembre, en sacrificio la esperanza ensayando canticos con los hermanos himnos en tzeltal maya.

Domingo 24 de septiembre estuvimos en chaban municipio de chilon predicando en el local de reunion, al salir de la reunion fuimos a un cumpleaños de una hermana Nicolasa cumpliendo sus 73 años de edad,

Martes 26 de septiembre en la rancheria Guadalupe municipio de ocosingo estudio sobre el Diezmo.

Jueves 28 de septiembre fuimos a Bahtzibiltic municipio de chilon hisimos Devocional, y Oracion por la salud de nuestro hermano Nicolas Lara.

seguimos en la radio fm radio Dimension Cristiana, su programa Creciendo en la gracia predicacion en español y en tzeltal maya.

ATENTAMENTE, SU SIERVO Y DE CRISTO, MATEO AGUILAR VAZQUEZ.